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	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Protokoll	  
från	  

TULLINGEPARTIETS	  STYRELSEMÖTE	  

tisdag	  28	  maj	  2019	  

	  Elgentorpsvägen	  15,	  kl	  19.45	  –	  ca	  21.15	  

Närvarande:	  Staffan	  Teste	  
	   Louise	  Linder	  	   	  
	   Anders	  Thorén	   	   	   	  
	   Rita	  Ilomäki	   	  	  
	   Larsgösta	  Almgren	  	  

Lena	  Tikkanen	  	  
Carl	  Widercrantz	  (adjungerad)	  	  

	  
Frånvarande:	  Camilla	  Jägemalm	  
	   	  Per	  Börjel	  

	  Christian	  Wagner	  
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  
	   Staffan	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	  
§2	   Godkännande	  av	  dagordning	  

Staffan	  anmälde	  en	  övrig	  fråga	  om	  biblioteken.	  Därefter	  godkändes	  
föreslagen	  dagordning.	  

	  
§3	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  
	   Föregående	  protokoll	  godkändes.	  	  
	  
§4	   Rapport	  från	  möte	  med	  kommunens	  tjänstemän	  om	  situationen	  på	  

	   	   Huddingevägen	  
Torsdagen	  den	  2	  maj	  träffade	  Anders,	  Staffan,	  Carl	  och	  Mats	  chefen	  för	  
Gata	  och	  Park	  i	  Botkyrka	  (Anders	  Öttenius)	  tillsammans	  med	  en	  
trafikplanerare	  (Ebrahim)	  från	  samma	  förvaltning.	  Staffan,	  Anders	  och	  
Carl	  rapporterade	  från	  mötet.	  	  
	  
På	  agendan	  stod	  bygget	  av	  gång-‐	  och	  cykelvägen	  mellan	  Tullinge	  C	  och	  
Skyttbrink.	  Kommunens	  tjänstemän	  skyfflar	  över	  mycket	  ansvar	  på	  
Trafikverket.	  	  
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Vi	  ska	  kritisera	  Trafikverket	  för	  den	  långsamma	  hanteringen.	  Det	  verkar	  
inte	  ha	  funnits	  en	  realistisk	  plan	  för	  arbetet.	  Projektet	  beräknas	  vara	  
klart	  i	  september.	  

	  
	   §5	   Rapport	  från	  besök	  på	  Vårstavi	  

Tisdagen	  den	  7	  maj	  fick	  TUP	  (Anders,	  Carl,	  Gunnel,	  Thomas	  och	  Mats)	  
en	  visning	  av	  villan	  Vårstavi.	  Carl	  och	  Anders	  rapporterade	  från	  besöket.	  	  
	  
Bakgrunden	  är	  att	  det	  finns	  en	  styrelse	  för	  Stiftelsen	  Vårstavi,	  som	  
förvaltar	  kapitalet,	  som	  Poul	  Bjerre	  lämnade	  efter	  sig.	  Kapitalet	  används	  
för	  att	  förvalta	  Vårstavi.	  Vidare	  delar	  man	  ut	  stipendier	  till	  forskning	  
inom	  psykologi.	  Stiftelsens	  styrelse	  anser	  inte	  att	  det	  finns	  ekonomi	  för	  
båda	  ändamålen,	  så	  de	  vill	  sälja	  huset	  till	  en	  privatperson.	  Men	  det	  vill	  
inte	  styrelsen	  för	  Poul	  Bjerre	  Sällskapet	  och	  inte	  heller	  bortemot	  nästan	  
900	  personer,	  som	  har	  skrivit	  på	  protestlistor	  mot	  att	  slakta	  en	  värdefull	  
kulturhistorisk	  miljö,	  som	  i	  det	  närmaste	  står	  intakt	  sedan	  100	  år.	  	  
	  
Sedan	  verksamhetsbesöket	  är	  TUPs	  medlem	  Gunnel	  Mörkfors	  medlem	  i	  
styrelsen	  för	  Poul	  Bjerre	  Sällskapet	  och	  har	  därmed	  möjlighet	  att	  bevaka	  
frågan.	  	  
	  

	   §6	   Rapport	  från	  skolbesök	  	  
TUP	  (Anders,	  Carl,	  Lena,	  Bertil	  och	  Mimmi)	  har	  besökt	  
Tullingebergsskolan,	  Rikstens	  skola	  och	  Falkbergsskolan.	  Vid	  besöket	  på	  
Falkbergsskolan	  blev	  det	  tydligt	  att	  rökförbudet	  inte	  följs	  och	  därför	  
måste	  vi	  belysa	  frågan.	  TUP	  bör	  lägga	  ett	  ledamotsinitiativ	  eller	  en	  
motion	  gällande	  rökning	  vid	  kommunens	  skolor.	  	  

	  
TUP	  har	  även	  besökt	  förskolan	  Myrstacken	  som	  ska	  läggas	  ned.	  Vi	  
hjälper	  de	  berörda	  föräldrarna	  med	  överklagande	  av	  ärendet.	  Nu	  finns	  
det	  ett	  antal	  personer	  som	  står	  startklara	  för	  att	  starta	  upp	  en	  privat	  
förskola	  och	  ta	  över	  verksamheten	  i	  Myrstacken.	  De	  kan	  ta	  över	  
verksamheten	  tidigast	  oktober	  2019	  eller	  från	  årsskiften.	  	  

	  
§7	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  	  	  	  

	   	   TUP	  har	  lämnat	  in	  två	  nya	  motioner	  till	  kyrkofullmäktige.	  	  	  
	   	  

TUP	  har	  haft	  ett	  möte	  med	  Mihajlo	  28	  maj	  om	  att	  förebygga	  
brottslighet	  i	  Tullinge.	  	  

	   	  
	   	   TUP	  ska	  göra	  ett	  besök	  vid	  Bactiguard	  5	  juni,	  kl	  10	  (Mats,	  Christian,	  Carl	  
	   	   och	  Sture).	  	  
	  

Beslutades	  att	  TUP	  ska	  dela	  ut	  vattenflaskor	  vid	  pendeltåget	  den	  19	  
juni,	  kl	  06-‐10.	  	  
	  
Beslutade	  att	  boka	  Skansentåget	  till	  lördag	  24	  augusti.	  	  
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	   	   Carl	  och	  Anders	  har	  haft	  ett	  möte	  gällande	  Coops	  gamla	  lokaler	  i	  
	   	   Tullinge	  C.	  	  
	   	  

Lasse,	  Anders,	  Christian	  och	  Carl	  har	  haft	  ett	  möte	  med	  tjänstemän	  från	  
kommunen	  gällande	  lekparken	  vid	  Akvarellen.	  Carl	  och	  Lasse	  deltar	  på	  
invigningen	  4	  juni,	  kl.	  13.	  	  

	  
	   §8	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
	   Anders	  rapporterade	  om	  senaste	  nytt.	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  
	   Carl	  rapporterade	  om	  senaste	  nytt.	  Bland	  annat	  har	  det	  varit	  en	  artikel	  i	  

	   	   Mitt	  i	  om	  kommunkontor	  i	  stan.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  Facebook	   	  	  

	   	   Louise	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  se	  Louise	  utskickade	  rapport.	  
	   	   Beslutades	  att	  KF-‐gruppen	  ska	  beviljas	  ekonomiska	  medel	  för	  	  	  

retorikträning.	  Priset	  för	  utbildningen	  är	  23	  000:	  -‐	  exklusive	  moms.	  I	  
priset	  ingår	  (förutom	  utbildningstillfället)	  förberedelser	  och	  
utbildningsmaterial.	  Lokalkostnad	  tillkommer.	  	  
	  
Beslutades	  att	  TUP	  ska	  hjälpa	  till	  med	  egen	  kassa	  för	  att	  få	  tillräckligt	  
med	  medel	  för	  att	  plantera	  ett	  barnens	  träd.	  

	  
§9	   Möte	  med	  nämndledamöter	  

Beslutades	  att	  TUP	  ska	  ordna	  möte	  med	  förtroendevalda	  den	  1	  
september	  ca	  kl.	  9.30-‐13.00.	  

	  
§10	   Övriga	  ärenden	  	  

Staffan	  tog	  upp	  frågan	  om	  det	  nya	  systemet	  med	  sortering	  av	  böcker	  på	  
biblioteken.	  Fittja	  bibliotek	  har	  implementerat	  en	  ny	  språkordning.	  
Svenskan	  är	  inte	  längre	  de	  första	  språk	  som	  möter	  besökaren,	  utan	  

arabiska	  –	  eftersom	  de	  börjar	  på	  A.	  Beslutades	  att	  TUPs	  ledamöter	  i	  
kultur-‐	  och	  fritidsnämnden,	  med	  Therese	  Lind	  i	  spetsen,	  ska	  bevaka	  
frågan.	  	  

§11	   Nästa	  möte/Avslutning	  
Nästa	  ordinarie	  styrelsemöte	  är	  planerat	  till	  27	  augusti,	  kl	  19:45	  på	  
restaurang	  Akvarellen.	  	  


